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Sveriges Lärare Timrå

Styrelsemöte
Närvarande: Jimmy Andersson, Sanna Claesson, Gunilla, Norberg, Carina

Åkerlund

§1 Val av mötesordförande.

● Linn väljs till mötesordförande.

§2 Val av justerare för mötet.

● Jimmy väljs till justerare av protokollet.

§3 Ekonomi.

● Läget ser bra ut, vår största utgift är julborden som sker om några

veckor. Ombudsdagen den 30 oktober landade på strax under 5000

kronor.

§4 Aktuella frågor ombud/medlemmar.

● Inträden/utträden

○ 3 inträden

● Vi har från fler håll fått indikationer på att barn/elever med diabetes

utgör ett arbetsmiljöproblem då hanteringen kring dessa ofta upptar

mycket tid. Det är en arbetsuppgift som ofta verkar läggas till befintliga

arbetsuppgifter utan att andra plockas bort. Linn tar med frågan till

samverkan med barn- och utbildningsförvaltningen.

● Bra ombudsdag 30 oktober med mycket matnyttig information och

givande diskussioner, de utvärderingar som kommit in hittills är positiva.

§5 Aktuella frågor från Timrå kommun.

● Vi träffar representanter från Barn- och utbildningsnämnden i kväll. Vi

sammanfattar vad vi pratat om i ett kommande nyhetsbrev.

● Vi upplever fortfarande brister i samverkan på förvaltningsnivå, vi tar

upp den frågan igen på kommande samverkan.

● Statistik Stella
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○ Sedan 1 augusti har vi 24 skador och 10 tillbud registrerade.

Vanligaste skadan är “Annan orsak”, därefter är det “Hot och

våld”.

§6 Aktuella frågor från Sveriges Lärare.

● Löneenkäten är ute nu, glöm inte att svara.

§7 Aktuella frågor från Distriktsrådet

● Vi behöver kartlägga vilka ombud som har gått vilka steg i

ombudsutbildningarna, detta för att lättare kunna påminna rätt personer

när det läggs ut nya datum. Gunilla har påbörjat ett dokument i driven.

● Det kommer en utbildning för erfarna ombud (de som gått utbildningar i

våra tidigare förbund). Den första hålls i slutet på februari.

● Vi kartlägger även vilka av våra skyddsombud som gått Sunt arbetslivs

utbildning. Vi ställer frågan till förvaltningsledningen om hur ofta ett

ombud behöver gå den.

§8 Övriga frågor.

● Julborden är populära, två av tre är fullbokade just nu.

§9 Nästa möte: Digitalt möte 2 december 17.00.

Mötesordförande Linn Jansson

_______________________________________________________

Justerare Jimmy Andersson

________________________________________________________
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